
  

  

 

 

 

 

Map =  Schrijven algemeen /  sjab =  Huisstijl A4 (staand)  
 

 

 

Vragen en antwoorden Seinhuis 

 

Wanneer wordt het bekend gemaakt wie toekomstige exploitant wordt? 

We hebben op dit moment nog onvoldoende zicht op wanneer bekend wordt 

gemaakt welke exploitant er in de toekomst in het Seinhuis zit. Zodra we hier 

meer over weten zullen we geïnteresseerden hiervan op de hoogte stellen. 

Kunt u ons vertellen wanneer de selectieprocedure voor het vinden van 

passende exploitant(en) van start gaat, wat de criteria zijn en hoe wij ons 

kunnen aanmelden? 

De selectieprocedure kan pas starten zodra we de voorbereidingen goed 

hebben afgerond. Zodra we hier meer over weten zullen we geïnteresseerden 

hiervan op de hoogte stellen. 

Ik heb een idee ingestuurd, wat doen jullie hiermee? 

Naar aanleiding van het Sein-IN evenement zijn er verschillende ideeën 

gedeeld in de mailbox van het Seinhuis. We hebben hierdoor gemerkt dat er 

veel belangstelling is voor het Seinhuis. Wij zullen de geïnteresseerden op de 

hoogte houden van de ontwikkelingen. Wanneer wij de kaders van de uitvraag 

kenbaar maken, is het mogelijk om een plan in te sturen.   

Is inmiddels al duidelijker of er een woonbestemming op het pand is of 

komt? 

Bij het Sein-IN evenement is er interesse hierin geuit door enkele deelnemers. 

Een woonbestemming is echter niet aan de orde voor het Seinhuis, omdat een 

publieke functie als duidelijke voorkeur naar voren kwam in de participatie. 

Het Seinhuis zal daarom geen woonbestemming krijgen. 

Zijn de resultaten van het onderzoek van adviesbureau COUP beschikbaar 

om te delen? 

Het onderzoek van COUP heeft (samen met o.a. het Sein-IN evenement) veel 

ideeën opgeleverd. De haalbaarheid van die ideeën wordt nu onderzocht. Het 

is daarmee dus één van de bouwstenen voor de toekomstige ontwikkeling en 

kaders voor de selectieprocedure. Het is niet de bedoeling het onderzoek te 

delen zonder die context. 

Gaan jullie uit van een commerciële exploitatie / horeca?  

Op basis van alle input is duidelijk dat een horecaconcept met 

maatschappelijk programma het meest gewenst is. Of en hoe commercieel dit 

zal worden, wordt mede bepaald door de nog op te stellen selectiecriteria en 

de uitkomst van het selectieproces. Als deze functies er daadwerkelijk komen 

(daarvoor zal de selectieprocedure dus nog nodig zijn), zoekt de gemeente een 

exploitant. De gemeente is nu eenmaal zelf geen uitbater van dit soort 

activiteiten.  


